

Happy New Year

Christmas card

Sergeev Alexander



- A **Christmas card** is a greeting card sent as part of the traditional celebration of Christmas in order to convey between people a range of sentiments related to the Christmas and holiday season. Christmas cards are usually exchanged during the weeks preceding Christmas Day by many people (including non-Christians) in Western society and in Asia. The traditional greeting reads "wishing you a Merry Christmas and a Happy New Year"

- Рождественские открытки обычно посылают друг другу в течение недель, предвещающих Рождество. Многие люди (в том числе и не являющиеся христианами) в западном обществе и в Азии. Традиционный текст поздравления: «С пожеланиями весёлого Рождества и счастливого Нового года»



Design of the cards.

Religious

- The content of the design might relate directly to the Christmas narrative with depictions of the Nativity of Jesus, or have Christian symbols such as the Star of Bethlehem or a white dove representing both the Holy Spirit and Peace.

Религиозный

- Их дизайн может быть непосредственно связан с рождением Христа и может содержать изображения Рождества Христова (*Nativity of Jesus in art*) или христианскую символику типа Вифлеемской звезды или белой голубки, олицетворяющей как Святой Дух, так и мир.



Unreligious

- Many Christmas cards show Christmas traditions, such as seasonal figures (e.g., Santa Claus, snowmen, and reindeer), objects associated with Christmas such as candles, holly, baubles, and Christmas trees, and Christmastime activities such as shopping, caroling, and partying, or other aspects of the season such as the snow and wildlife of the northern winter.

Нерелигиозные

- Многие рождественские открытки носят светский характер и изображают такие традиционно связанные с рождественскими праздниками объекты, как рождественские персонажи (напр., Санта-Клаус, снеговики, олени Санта-Клауса), предметы, ассоциируемые с Рождеством (свечи, падуб, ёлочные игрушки, новогодние ёлки, характерная для рождественского периода деятельность (праздничный шопинг, колядки, вечеринки, или иные стороны этого времени года (снег, флора и фауна северной зимы)).



Other

- Some secular cards depict nostalgic scenes of the past such as crinolined shoppers in 19th century streetscapes; others are humorous, particularly in depicting the antics of Santa and his elves.

Другие

- На некоторых открытках светского характера изображаются ностальгические сценки прошлого, такие как покупательницы в кринолиновых юбках на улицах XIX века. Другие рождественские открытки носят юмористический характер, особенно изображающие шалости Санта-Клауса и его окружения.

